



ge
Glam & Elegant
Events

Where creativity meets precision, every occasion turns into an unforgettable experience.

In the heart of this generous land, the beloved land of the Emirates, Glam and Elegant Events was established in the city of Abu Dhabi, to be the leading company in the field of organizing exhibitions, events and public events.

At Glam and Elegant, we believe that every event is a canvas waiting to be painted with innovation and passion.

Our team is a mix of experienced and creative professionals who work hard to turn your ideas into reality and your dreams into realities.

We are not just event organizers; We are the architects of moments, the builders of dreams, and the creators of elegant celebrations and events



our mission

Glam and Elegant is committed to turning dreams into reality, crafting custom events that exceed expectations. Through careful planning and masterful execution, we work to deliver seamless experiences that reflect each client's unique vision and style.



our vision

Setting a global standard in event management by blending creativity with precision, and transforming every occasion into an unforgettable experience, we aspire to redefine the art of event management, making every event a testament to innovation, elegance and excellence.

We write moments for history, we create facts that reflect our glorious culture and heritage, and we work to make communication a bridge for good between people.



Specializations

Traditional and modern fashion and clothing
Perfumes and cosmetics
Bags and leather goods
Household supplies
Tourism exhibitions
Exhibitions specialized in hospitality supplies and chocolate
Holiday supplies
School supplies




Our exhibitions receive strong media coverage and the presence of the important public figures, influencers, bloggers and content creators nationwide.

Our next exhibition

Eid al-Adha brings us together


 27-28-29 May 2024

 Rotana Park hotel - Abu Dhabi

 4:00 pm - 10:30 pm

Contact us:

 info@glamandelelegant.com

 +971 56 202 8585

 www.glamandelelegant.com

     [glamandelelegant](https://www.instagram.com/glamandelelegant)

ge

Glam & Elegant

Events

حيث يلتقي الإبداع بالدقة، وتتحول
كل مناسبة إلى تجربة لا تُنسى

في قلب هذه الأرض المعطاءة، أرض الإمارات الحبيبة، تأسست شركة Glam & Elegant في مدينة أبوظبي لتكون الشركة الرائدة في مجال تنظيم المعارض والمناسبات والأحداث العامة.

في Glam & Elegant نؤمن بأن كل حدث هو عبارة عن لوحة فنية تنتظر أن يتم رسمها بالابتكار والعاطفة.

فريقنا هو مزيج من المحترفين ذوي الخبرة والمبدعين الذين يعملون بجد على تحويل أفكاركم إلى واقع وأحلامكم إلى حقائق.

نحن لسنا مجرد منظمين للأحداث! نحن مهندسو اللحظات وبناة الأحلام، ومبدعو الاحتفالات والمناسبات الراقية



رسالتنا

تلتزم شركتنا بتحويل الأحلام إلى حقيقة، وصياغة أحداث مخصصة تفوق التوقعات. ومن خلال التخطيط الدقيق والتنفيذ المتقن، نعمل لتقديم تجارب سلسة تعكس الرؤية والأسلوب الفريد لكل عميل



رؤيتنا

وضع معيار عالمي في إدارة الأحداث من خلال مزج الإبداع بالدقة، وتحويل كل مناسبة إلى تجربة لا تنسى، نحن نطمح إلى إعادة تعريف فن إدارة الأحداث، مما يجعل كل حدث شهادة على الابتكار والأناقة والتميز

نكتب لحظات للتاريخ نصنع الحقائق التي تعكس ثقافتنا
وتراثنا المجيد ونعمل ليكون التواصل جسرا للخير بين الناس

الاختصاصات



الأزياء والملبوسات التقليدية والعصرية
العطور ومستحضرات التجميل
لوازم الضيافة والشوكولا
المعارض الفنية والثقافية
المستلزمات الطبية
المستلزمات المنزلية
المصنوعات اليدوية
المعارض السياحية
المعارض المختصة
لوازم المدارس
تجهيزات الأعياد
المعارض التراثية

معارضنا تغطي بتغطية إعلامية قوية وحضور لأهم الشخصيات العامة والمؤثرين والمدونين وصناع المحتوى على مستوى البلاد.

معرضنا القادم

عيد الأضحى يجتمعنا

خل عيدك معنا غير

فندق بارك روتانا - أبوظبي

من 4 وحتى الـ 10 ونصف مساءً

27 - 28 - 29 مايو 2024

يشرفنا حضوركم و الدار داركم

للإستعلام والحجز

✉ info@glamandelelegant.com

☎ +971 56 202 8585

🌐 www.glamandelelegant.com

📱 [glamandelelegant](#)